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Рассматривается апелляционное производство в российском гражданском и административном 

процессах в свете законодательного реформирования гражданского судопроизводства в Россий-

ской Федерации. Помимо гражданского процесса, серьезным изменениям подверглась система 

судов общей юрисдикции — предполагается создание кассационных и апелляционных судов общей 

юрисдикции. Исследовано понятие апелляции в России, ее становление в историческом аспекте, 

формирование подходов к регулированию существенных характеристик современного апелляцион-

ного производства, в том числе возможности рассмотрения новых доказательств. 
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The article considers appeal proceedings in the Russian civil and administrative processes in the light 

of the legislative reform of civil proceedings in the Russian Federation. In addition to the civil process, the 

system of courts of general jurisdiction has undergone major changes, as it is supposed to create cassation and 

appeal courts of general jurisdiction. The authors consider the concept of appeal in Russia, its formation in 

the historical aspect, the formation of approaches to regulating the essential characteristics of modern appeal 

proceedings, including the possibility of considering new evidence. 
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